

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: BANK OF JORDAN Date: 22-05-2025 02:26:24 PM Subject: Board of Directors of Bank of Jordan</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بنك الاردن التاريخ: 22-05-2025 02:26:24 PM الموضوع: مجلس ادارة بنك الاردن</p>
<p>We would like to inform you of the decision of Al-Tawfiq Investment House (Jordan), a member of the Board of Directors of Bank of Jordan, that Mr. Shadi Ramzi Abdelsalam Al-Majali is no longer representing the company on the Board of Directors of Bank of Jordan, effective May 20, 2025. A replacement representative will be appointed by the company shortly</p>	<p>نود إعلامكم بقرار السادة شركة التوفيق انفستمنت هاوس (الأردن) عضو مجلس الإدارة لبنك الأردن بأن السيد "شادي رمزي عبد السلام عط الله المجالي لم يعد ممثلا عن الشركة في مجلس إدارة بنك الأردن الحالي اعتبارا من تاريخ 20/05/2025 وسيتم تسمية الممثل البديل من خلالهم في القريب العاجل .</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: سوزان قاسم</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: سوزان قاسم</p>